
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 5. december 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 247 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 247:  

”Vil ministen oplyse, om patienterne på HPV-centrene rent faktisk har fået én læge 

tilknyttet, som er tovholder for deres forløb, som det var hensigten ved etablering af 

centrene? Og vil ministeren oplyse, om der anvendes fælles dataregistre på tværs af 

centrene til opsamling af viden om bivirkninger, og om det sikres, at den opsamlede 

viden formidles til regionerne og til de relevante sundhedspersoner?” 

 

Svar: 

Besvarelsen af spørgsmålet forudsætter indhentelse af en udtalelse fra Danske Regi-

oner. Jeg vender derfor tilbage, når disse oplysninger foreligger, forventeligt primo 

februar 2017. 
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